
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 16. 11. 2011

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın, Kristýna Kuncová, Jakub Michálek, Marek
Radecki, Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha, Marek Vyšinka
Hosté: Petr Lasák, Marek Nečada, Libor Peltan, Eva Uzlová

Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápisu
3. Diskuze nad fakultńım webem
4. Informace o stránkách SKASu
5. Doplňuj́ıćı studium
6. Otázky na děkana
7. Informace ze setkáńı s proděkanem pro koncepci studia a garantem studia matematiky
8. Různé

Sch̊uze svolána na středu 16.listopadu, začátek 17:31, konec 22:51. Sch̊uzi předsedá Jǐŕı
Šejnoha.

1. Schváleńı programu

Z časových d̊uvod̊u a vstř́ıcnosti v̊uči host̊um byl oproti p̊uvodńı verzi upraven. Program byl
schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu

Zápis ze zasedáńı z 5.10 byl schválen.

Schválen 5 – 0 – 1

3. Diskuze nad fakultńım webem

Eva Uzlová nám představila koncepci nového fakultńıho webu. Nový web má být testován
na jaře a spuštěn v létě 2012. Obecně by měl být přehledněǰśı, elegantněǰśı a jasně adresovaný
na ćılovou skupinu navštěvuj́ıćı dané stránky. Dále by se na webu měla objevit obdoba stránek
”Studuj Matfyz”, vytvořených na informatické sekci, i pro matematiku a fyziku. Na nových
stránkách by se měly objevovat také informace o akćıch jednotlivých pracovǐst’, zat́ım tento tok
informaćı př́ılǐs nefunguje. Práce na webu jde obecně pomalu kv̊uli nedostatku pracovńıch sil.
Eva Uzlová SKASu dále nab́ıdla ukázku z výroby webu, ráda by dostala zpětnou vazbu.

SKAS chváĺı iniciativu vedeńı změnit web, avšak SKAS chce pro Evu Uzlovou větš́ı kom-
petence pro úpravu a tvorbu webu. Za nejd̊uležitěǰśı a nejaktuálněǰśı považuje práci na webu
pro uchazeče.

4. Informace o stránkách SKASu

Petr Lasák převzal všechna elektronická média SKASu a informoval o nepř́ılǐs dobrém stavu
stránek, update na starých stránkách neńı efektivńı. Padl návrh na vytvořeńı zcela nových
stránek, daľśı postup je na webmasterovi.



5. Doplňuj́ıćı studium

Marek Vyšinka nastudoval situaci o zrušeném doplňuj́ıćım a rozšǐruj́ıćım studiu. Obě byly
na MFF zrušeny a pouze se dostudovávaj́ı. Zájem ze strany student̊u je, takže SKAS bude
hledat řešeńı a tlačit na vyhověńı požadavku student̊u.

6. Otázky na děkana

Jǐŕı Šejnoha zd̊uraznil význam př́ıpravy otázek pro kandidáty na děkana. Senátoři byli
seznámeni se zat́ım vzniklými koncepty otázek a dále se bude pracovat na obsahu i vhodné
formě.

7. Informace ze setkáńı s proděkanem pro koncepci studia a ga-
rantem studia matematiky

SKAS se před sch̊uźı sešel s proděkanem pro koncepci studia i s garantem studia matema-
tiky a dostal informace o plánech na postupný přechod na novou bakalářskou akreditaci. Oba
pohledy se diskutovaly a na nejbližš́ıch zasedáńıch AS se očekává hlasováńı o těchto změnách.
SKAS ocenil př́ıstup proděkana Skály i garanta Kulicha, zejména v otevřenosti jednáńı a infor-
mováńı SKASu.

8. Různé

Zveřejňováńı na webu
Jakub Michálek informoval o svém záměru jednat s nakladatelstv́ım MatfyzPress o možnosti

stahováńı skript na jejich stránkách. Dále chce zveřejnit všechny pracovńı dokumenty AS,
u kterých neńı d̊uvod je neuveřejnit.
Doručováńı

Libor Peltan upozornil na problém, kdy jsou dopisy od fakulty zaśılané na kontaktńı adresu
nikoli doporučeně (nebo do vlastńıch rukou), ale do vlastńıch rukou výhradně adresáta. Dopis si
tedy nemůže vyzvednout ani osoba s plnou moćı od adresáta. Jǐŕı Šejnoha se zavázal informovat
se u děkana formou emailu.
Beánie

SKAS se rozhodl rozeslat student̊um prvńıch ročńık̊u pozvánku na letošńı Beánii, vyhlášeńım
ankety byl pověřen Tomáš Roskovec, ceny sĺıbil zajistit Jǐŕı Lipovský.
Semináře ACSA

Na návrh Marka Vyšinky se SKAS usnesl: Všem student̊um MFF účastńıćım se semináře
Vysokoškolská legislativa konaného 14.10. v Praze bude proplacena účast ve výši 300Kč na jednu
osobu.

Odhlasováno 6 – 0 – 0

Marek Vyšinka dále navrhl rozš́ı̌rit usneseńı na propláceńı účasti student̊um MFF u všech ACSA
seminář̊u pořádaných v Praze, ale návrh se nesetkal s podporou.

Petr Lasák požádal o proplaceńı své účasti na daľśım semináři ACSA a SKAS se usnesl:
Petrovi Lasákovi bude proplacena účast na semináři Ochrana autorských práv a ekonomika
v prostřed́ı digitálńı revoluce konaného 25.11. v Brně. Kromě účastnického poplatku bude pro-
placeno i j́ızdné z Prahy do Brna a zpět.

Odhlasováno 6 – 1 – 0



Různé
Bylo rozhodnuto, že seznamy student̊u s prospěchovým stipendiem budou vyvěšeny na nástěnky

i na stránky SKASu.
SKAS se usnesl: Tereze Bártlové budou proplaceny všechny náklady spojené s výrobou

nástěnek SKASu.

Odhlasováno 5 – 0 – 1

Př́ıtomńı senátoři vyjádřili nadšeńı z nové podoby nástěnek.

zapsal Tomáš Roskovec


